
Številka: 900-7/2025-4                                                                                        
v Ljubljani, dne 23. 1. 2025                                                                                              

           

ZAPISNIK

15. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 22. 1. 2025 ob 17.00  
uri, v dvorani, Pot k ribniku 20, Ljubljana.

15. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana, 
sklicala in vodila predsednica Sveta Katarina Juvanc Šinkovec.

Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 14 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom.

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boštjan Doljak, Erna Kokalj Jezovšek, Anton Grošelj, Katarina Juvanc 
Šinkovec, Alojz Mlakar, Aliana Moscatello, Žiga Skvarča, Tomaž Vargazon, Robert Okorn, Jure Maleš,
Andreja Vrtačnik Kremžar, Maja Rus, mag. Andreja Troppan, Jože Zrnec

ODSOTNI ČLANI SVETA:  Peter Kolenc– opr.

OSTALI  NAVZOČI: Ana Ralović in Mladen Inđić– SLS MU MOL

Na glasovanje je predsedujoča dala sledeči PREDLOG DNEVNEGA REDA:

01. Potrditev zapisnika 14. redne seje Sveta ČS Rudnik
02. Potrditev Izvedbenega načrta za leto 2025 in seznanitev z Registrom tveganj za leto 2025
03. Poročilo o aktivnostih
04. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik
05. Razno

Navzočih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 
ZA: 13             PROTI: /
Dnevni red je bil sprejet.

Predsedujoča je pričela s prvo točko dnevnega reda.



AD 1
Potrditev zapisnika 14. redne seje Sveta ČS Rudnik

Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 14. redne 
seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/15:
Zapisnik 14. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 
ZA: 13 članov    PROTI:/
Sklep št. 1/15 je bil sprejet.

AD 2

Potrditev Izvedbenega načrta za leto 2025 in seznanitev z Registrom tveganj za leto 2025

Gradivo so člani Sveta ČS Rudnik prejeli po e-pošti.

Seji se je pridružil član sveta g. Tomaž Vargazon.

A.) Potrditev Izvedbenega načrta za leto 2025

Odbor za finance ČS Rudnik je pregledal Izvedbeni načrt za leto 2025, ki  je pripravljen na osnovi 
porabljenih sredstev v letu 2024 in na podlagi finančnega načrta 2025, z upoštevanjem vseh programov, 
dejavnosti, ki se bodo izvedli v letu 2025. Po prejetih ponudbah se bodo sredstva dodatno razdelila.
Za leto 2025 je namenjena višina sredstev 40.681,00 €.

Članica sveta ga. Andreja Vrtačnik Kremžar je izpostavila previsoke stroške za izdajo dveh glasil
Rudniška četrtinka v tiskani obliki. Opaža, da veliko tiskanega materiala pristane v zabojnikih za
odpadke.
Član sveta g. Jure Maleš opaža, da je glasilo z vsebino berljivo, tako, da je podprl izdajo dveh glasil
letno. Pridružil se je g. Robert Okorn in izpostavil, da v uredniškem odboru podpirajo izdajo dveh glasil,
ter so prav tako predstavili nove idejo za boljšo vsebino.

Predsednica sveta je povedala, da se je o ukinitvi glasila že v preteklosti pogovarjalo, vendar krajani niso 
vsi na spletu, predvsem starejši. Tiskano glasilo je, odkar ima nekoliko spremenjeno grafično podobo in 
vsebino, pri krajanih dobro sprejeto, tudi pri mlajši generaciji, glasilo je bilo že nekajkrat tudi pohvaljeno 
s strani ge. Karmen Žirovnik, MOL, Odseka za marketing.

Po pregledu izvedbenega načrta 2025 in razpravi je predsedujoča dala na glasovanje PREDLOG 

SKLEPA ŠT. 2/15:

Svet Četrtne skupnosti Rudnik, MOL, potrjuje program dela Uredniškega odbora v letu 2025.

Navzočih je bilo 14 članov sveta.

Opredeljenih je bilo 14 članov sveta. 

ZA:  14 članov    PROTI:/

Sklep št. 2/15 je bil sprejet.



PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/15:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana, potrjuje izdajo dveh številk glasila 
Rudniška Četrtinka. 

Navzočih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.
ZA: 14 članov PROTI:/
Sklep št. 3/15 je bil sprejet.

PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/15:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik MOL se seznanja in potrjuje Izvedbeni načrt za leto 2025 ter s tem 

izvajanje programov in projektov Četrtne skupnosti Rudnik, vezanih na izvrševanje finančnega 

načrta za leto 2025.

Predsednico sveta ČS Rudnik se pooblašča, da zaradi usklajevanja višine sredstev za izvedbo 

sprejetih posameznih programov ČS glede na dejanske stroške, izvede samostojne prerazporeditve 

oz. predlaga prerazporeditve sredstev oz. odprtje novih podkontov v okviru razpoložljive oz. 

celotne mase sredstev določene v finančnem načrtu.

Navzočih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.
ZA: 14 članov PROTI:/
Sklep št. 4/15 je bil sprejet.

PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/15:
Podroben finančni načrt za leto 2025 se pripravi po prejetih ponudbah društev.

Navzočih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.
ZA: 14 članov PROTI:/
Sklep št. 5/15 je bil sprejet.

B.) Upravljanje s tveganji in registrom tveganj za leto 2025 v ČS Rudnik

Predsedujoča seznanila Svet ČS Rudnik z Registrom tveganj za ČS Rudnik, ki se navezuje na izvedbeni 
načrt. Omenila je, da je Svet ČS Rudnik leta 2014 je na 18. redni seji sprejel sklep št. 6/18 glede tveganj:

ČS Rudnik za določanje načina upravljanja s tveganji smiselno uporablja Navodilo za upravljanje s 
tveganji v Mestni občini Ljubljana (0603-8/2011-7 z dne 11.01.2012). 
Predsednica Sveta ČS Rudnik ugotovi, kakšna tveganja nastajajo pri delovanju ČS, oceni , da se tveganja 
pojavijo, potencialne učinke ali izpostavljenost ter odloči, kakšne ukrepe je potrebno sprejeti za 
obvladovanje teh tveganj. Predsednica Sveta ČS enkrat letno seznani svet ČS (praviloma ob sprejemu 
programa dela za proračunsko obdobje) z registrom tveganj.
Skrbnik za tehnično vodenje Registra tveganj ČS Rudnik je javni uslužbenec Službe za lokalno 
samoupravo MU MOL, ki:

- spremlja predpise s področja upravljanja s tveganji ter usklajuje, posodablja in vzdržuje register 
tveganj (tabela);

- svetuje predsednici sveta ČS pri vseh aktivnostih procesa upravljanja s tveganji;
- analizira in vrednoti tveganja skupaj s predsednico sveta ČS.



Ker pripomb ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/15:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik MOL se seznanja z registrom tveganj za ČS Rudnik za leto 2025 ter 
načinom upravljanja s tveganji po sklepu Sveta ČS Rudnik št. 6/18. 

Navzočih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14 članov sveta. 
ZA:  14 članov    PROTI:/
Sklep št. 6/15 je bil sprejet.

AD 4
Poročilo o aktivnostih

Predsedujoča je prisotne seznanila z naslednjimi informacijami:

 10.12.2024 je bila prireditev Praznični december, s predstavo za najmlajše, otroci so prejeli darila 
ČS. Prejeli so pohvale za izbiro darila. ČS je prejela zahvalo Rdečega križa za pomoč pri 
programu Solidarnost

 ČS je prejela zahvalo Rdečega križa za pomoč pri programu Solidarnost
 5.12.2024 je bil sestanek za pridobitev Soglasja k GD za gradnjo objekta Center barje z 

lastnikoma zemljišča, ki meji na Ižansko 303 , SRPI-jem in ČS
 15.1.2025 je bil sestanek Voka Snaga in lastnikov Gornji Rudnik III za rešitev

odvoza komunalnih odpadkov na Gornjem Rudniku
 Poteka rekonstrukcija krožišča Jurčkova, Lorenzova in Betettova cesta- obvoz
 Pobuda za ločeni avtobusni liniji številk 19I in 19B, po Peruzzijevi ulici in Ižanski cesti je bila 

poslana na OGDP
 ČS je sporočila 3 predloge prioritetnih nalog pri zagotavljanju varnosti na območju MOL za 

leto 2025
 Na igrišču Melikova bo spomladi iz PMD 2025 postavljena miza za namizni tenis
 Prejeta Informacija Komisije za poimenovanje naselij in ulic; nova imena ulic so že potrjena, 

stanovalci se za spremembo dokumentov obrnejo na GURS
 DAN ČS bo v tem letu v soboto, 20. septembra, rezervni termin je 27. september
 Na predlog ge. Aliane Moscatello, vezano na vožnjo po kolesarski stezi in pločniku pri baru Troja/ 

mimo zapornice pri Strelišču je bila prošnja za postavitev količkov poslana na OGDP
 Izvedeni sta bili korespondenčni seji Odbora za finance in Uredniškega odbora ČS Rudnik
 Seznanili so se z Evropskim kodeksom ravnanja za politično integriteto lokalnih in regionalnih 

izvoljenih predstavnikov



Letni delovni načrt PU Ljubljana za leto 2025 - predlogi prioritetnih nalog ČS pri zagotavljanju varnosti v 
MOL

ZAP. 
ŠT.

ČETRTNA 
SKUPNOST

PRIORITETNA 
NALOGA

OPIS

1. RUDNIK Sodelovanje policije in 

MR s krajani, z društvi, 

šolo in vrtcem:

Sodelovanje policije in 

MR s krajani, z društvi:

Sodelovanje policije in 

MR s ČS Rudnik:

Sodelovanje policije in 

MR s Svetom ČS Rudnik:

Osveščanje posameznikov o varnosti. 

Nadzor in kontrole lokacij kjer se 

zbirajo mladostniki z namenom 

preprečevanja kršitev javnega reda in 

miru.

Izmenjava informacij med krajani, 

društvi, PP in ČS Rudnik. Praktične 

predstavitve na javnih dogodkih.

Predavanje, predstavitev ipd. za krajane 

na temo osebne varnosti, prometne 

varnosti v ČS. Kontrole prometa s 

poudarkom nad prekoračenimi hitrostmi 

vožnje na mestnih vpadnicah 

(Dolenjska cesta, Ižanska cesta, 

Jurčkova cesta).

Razširjena seja Sveta na temo varnosti 

v ČS Rudnik s pregledom dogodkov in 

predlogi za naprej

2. RUDNIK Preprečevanje vlomov v 

stanovanjske in druge 

objekte

Redni nadzor na terenu, preprečevanje 

vlomov in odkrivanje storilcev kaznivih 

dejanj.

3. RUDNIK Sodelovanje z MR MU 

MOL

Boljši pretok informacij med MR MU 

MOL in ČS Rudnik ter pogostejše 

sodelovanje MR MU MOL s pisarno 

ČS Rudnik 



AD 5
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik

Sejo je zapustil član sveta g. Robert Okorn.

Glede na številne posebnosti in probleme ob Dolenjski cesti je nujno, da se Četrtna skupnost že v začetni 
fazi seznani z načrtovanjem in z vsemi podatki v zvezi z načrtovano prenovo. Zato prosijo za seznanitev 
z dokumentom.

Po razpravi je predsedujoča dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/15:

Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana prosi pristojen Oddelek za gospodarske 
dejavnosti in promet Mestne občine Ljubljana za seznanitev z idejno zasnovo za prenovo in 
rekonstrukcijo Dolenjske ceste.

Navzočih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.
ZA: 13 članov PROTI:/
Sklep št. 7/15 je bil sprejet.

Člani sveta so predlagali, da se v vmesnem času do prenove Dolenjske ceste pregleda in začasno sanira 
cesta in kolesarska steza, ki je v slabem stanju z udarnimi luknjami, v obe smeri od križišča z Roško cesto 
proti Rakovniku.
Pobuda bo poslana na pristojen Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MOL.

Član sveta, g. Alojz Mlakar je izpostavil dotrajane cevi pod Karlovškim mostom, katere bi morale biti 
zamenjane, ker puščajo in pri tem zmrzuje cesta in je nevarno pri hoji.

Član sveta, g. Žiga Skvarča je zaprosil za posredovanje terminskega plana- časovnice izvedbe prenove 
cest v ČS Rudnik.

Član sveta, g. Jure Maleš je izpostavil nepreglednost pri vožnji na novem nadvozu Ižanska cesta proti Ig-
u zaradi naklona ter naproša za pregled in možnost postavitve prometnega ogledala.

Članica sveta ga. Erna Kokalj Jezovšek je izpostavila slabo izvedbo ograje Botaničnega vrta, saj ograja 
hitro razpada in bi bil potreben pregled. Izpostavila je tudi odlaganje odpadkov med Botaničnem vrtom 
in Karlovškim mostom. 

Pobude za ureditve bodo poslane na pristojen Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MOL.

Član sveta, g. Tomaž Vargazon je zaprosil za seznanitev glede novih informacij vezanih na protihrupno
zaščito ob južni ljubljanski obvoznici na območju Betettove ceste.

Prošnja za posredovanje nove dokumentacije bo poslana na Dars d.o.o.



A6
Razno

V spomladanskem času je v načrtu izvedba terenske seje, ekskurzije za izmenjavo dobrih praks med 
občino Nova Gorica in ČS.

Naslednja redna seja sveta, sreda 12. februar 2025.

Predsedujoča je ugotovila, da je dnevni red izčrpan in je sejo zaključila ob 18.05 uri. 

Zapisala:
Ana Ralović

       Predsednica Sveta ČS Rudnik
           Mestne občine Ljubljana
          Katarina Juvanc Šinkovec
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